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Vâlcov: Trecerea la impozitarea progresivă nu este tehnic posibilă în următorii
doi ani

Ministrul FinanŃelor, Darius Vâlcov, a declarat că Guvernul nu are în vedere
impozitarea progresivă, cel puŃin în următorii doi ani.
"În următorii doi ani nu este posibilă trecerea la impozitarea progresivă pentru
că astăzi ANAF nu are posibilitatea, prin baza de date, prin aplicaŃia pe care o
are la dispoziŃie, să aplice impozitarea progresivă. Deci nu vom discuta de
impozitarea progresivă nici măcar la nivel teoretic", a spus Vâlcov la o
conferinŃă pe tema Codului Fiscal şi a Codului de Procedură Fiscală,
răspunzând unei întrebări.


